
Second Meeting 
Point

Final Count - meet with stage
director

Train Station

1:05pm

Escort to Backstage area
Meet with Stage Manager and being escorted to the Backstage area - show
costume should be dressed
* Participants’ family & friends are not allowed to enter the backstage area. * Please
leave all valuable belongings with parents / guardians before entering the backstage
area. * Photography and Video recording are not permitted in the backstage area
including camera ‘phones.

Meet Time - Ticket collection/Dressing Time
Move For Life Staff will be waiting on the far side of the whale fountain from
10.30am to 1pm for ticket pick-up - please see map below
1: go to the meeting point next to the whale fountain
2: please present first to Miss Victoria who will check your child in 
3: if you have spectator tickets Victoria will direct you to another staff member who will distribute your ticket
order 
4: go through the ticket gates and change into costumes (A MFL staff member will be inside the gates and can
help you find the toilets - just look for a person in all black with the      logo on their shirt)

Performers Itinerary
10:30-
12:30pm

Meeting points
MTR

First Meeting 
Point

Ticket collection

Toilets to change

Performer check-in
Report to the second meeting point at the big tree near the Mickey Mouse rose
garden for our student check-in - please see map above. 
Students MUST be fully dressed and ready to perform

1.15pm



Parade Start Position

CASTLE

Site Walk with the first role performers and Leader 

Warm Up & Touch up in Smart House

Backstage Rehearsal

Line Up

Show Start

Show End

Performers Itinerary

1:20pm

1:35pm

1:40pm

2:05pm

2:15pm

MAIN STREET TRAIN STATION

Parade END Position
= PARADE ROUTE

2:30pm



Performers Itinerary

Please do not bring any props, which included banner or flag. 
• No participants may enter any backstage area without a Hong Kong Disneyland Stage
Manager as escort. 
• Participants’ family & friends are not allowed to enter the backstage area. 
• Please leave all valuable belongings with parents / guardians before entering the
backstage area. 
• Photography and Video recording are not permitted in the backstage area including
camera ‘phones, if your children have phones please do not allow them to take them in.
• For your safety and that of our cast members and other guests, please stay clear
of the parade route. Do not cross the route during the parade and follow the
instructions of our cast members. We appreciate your cooperation. 
• Participants’ family & friends are welcomed to take picture or video recording during the
performance at designated area. For the safety of yourselves, fellow guests and cast
members, please follow the instruction of our cast member. Thank you. 
• Please wear school uniform or designated costume for the performance. 
• To match with the background and theme of the Park, performers are suggested not to
wear jeans or other denim costume. 

• In case of inclement weather, Hong Kong Disneyland may, in its sole and absolute
discretion and without any liability and/or responsibility to any participant and/or any other
person, change the performing venue or cancel the performance if Hong Kong
Disneyland determines, its sole and absolute discretion, that the inclement weather poses
a danger to the safety and/or health of the participants and/or any other person. 

We wish you a Magical & Wonderful Performance Day!

Photoshoot 
at the Mickey Mouse Rose Garden (Parents are welcome to join us but please
follow photographers instructions for a speedy shoot and certificate presentation. 
 
Dismissal 
We will dismiss students at the second meeting point at the big tree near the
Mickey Mouse rose garden for our student check-in - please see map above.

2:40pm

Important Information

3:10pm

Important Reminder • if you have ordered spectator tickets you can pick them
up from MFL staff at the meeting point on the day - if you have not ordered

tickets please ensure you buy one upon entry/bring them with you



TRAIN STATION
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1234





First Meeting 
Point

Ticket collection



第二集合點

點名 - 與舞台導演集合

火車站

护送至后台区域

与舞台经理会面并被护送到后台区域 - 表演服装应该穿着
* 参赛者的家人和朋友不得进入后台区域。 * 请在进入后台区域前将所有贵重物品交
给父母/监护人。 * 后台区域不允许拍照和录像，包括拍照手机。

集合时间 - 取票/更衣时间
Move For Life 工作人员将于上午 10.30 至下午 1 点在鲸鱼喷泉的另一边等候取票 -
请参阅下面的地图
1：前往鲸鱼喷泉旁的集合点
2：请先向维多利亚小姐出示，她将为您的孩子办理登机手续
3：如果您有观众票，Victoria 会将您引导至另一位工作人员，该工作人员将分发您的门票订单
4：通过检票口换上服装（MFL 工作人员会在检票口内，可以帮助您找到厕所 - 只需寻找衬衫上有标志的全黑
人）

表演者行程
上午10:30 -
12:30 

所有集合點
港鐵站

第一集合點

取票

換衣的洗手間

表演者報到

請前往米奇老鼠玫瑰園附近那棵大樹的第二集合地點報到 - 請參見上方地圖。
學生必須穿著整齊服裝並準備表演

下午1:15

下午1:05



巡遊起點位置

城堡

与第一个角色表演者和领导者一起进行现场漫步

在智能家居中进行热身和修饰

后台排练

排队

显示开始

显示结束

表演者行程

下午1:20

下午1:35

下午1:40

下午2:05

下午2:15

主要大街 火車站

巡遊終點位置
= 巡遊路線

下午2:30



表演者行程

請不要攜帶任何道具，包括橫幅或旗幟。

• 沒有香港迪士尼樂園舞台管理員的陪同，任何參與者都不得進入任何後台區域。

• 不允許參與者的家人和朋友進入後台區域。

• 進入後台區域之前，請把所有貴重物品留給父母/監護人。

• 不允許在後台區域進行攝影和錄像（包括照相手機），如果您的孩子有電話，請不要讓他

  們把電話帶進後台。

• 為了您以及我們的表演者和其他客人的安全，請遠離遊行隊伍。遊行期間請勿越過路線，

  並遵循我們演員的指示。感謝您的合作。

• 歡迎參加者的家人和朋友在指定區域進行表演時拍攝照片或錄像。為了自己，客人和演員

  的安全，請按照演員的指示進行操作。謝謝。

• 表演時請穿著校服或指定的服裝。

• 為配合公園的背景和主題，建議表演者不要穿牛仔褲或其他牛仔服裝。

• 萬一天氣惡劣，香港迪士尼樂園可全權酌情決定對任何參加者和/或任何人不承擔任

  何責任。如果當天的惡劣天氣對參與者和/或任何人的安全和/或健康構成威脅，香港迪士

  尼樂園可全權酌情決定改變表演地點或取消表演。

我們希望您有個神奇而精彩的表演日！

照片拍攝 
在米奇老鼠玫瑰花園（歡迎家長參與，但請按照攝影師的指示進行快速拍攝。）

 
解散 
我們會在米奇老鼠玫瑰花園附近那棵大樹的第二集合點解散 - 請參見上方地圖。

下午2:40

重要資訊

下午3:10

重要提醒：如果您訂購了觀眾門票，則可以在當天的集合點從MFL工作人員處接他們 
- 如果您尚未訂購門票，請確保在入園時購買/帶上門票。





First Meeting 
Point

Ticket collection


